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ALGEMENE INFORMATIE IN DEZE UITGAVE

VAN DE LEDENADMINISTRATIE:

Nieuwe leden: Melissa Teunissen, volleybal, Luuk Roerdink, voetbal.

Opzeggingen: Stefan Willemsen, Santine Schotpoort, Mark Groters.

Wijziging sport: Carolien Kempink, van rustend lid naar actie voetbal; Sander Hoentjen 

van spelend naar rustend lid; Cas Klein Veldink stopt met voetbal, gaat naar gym;  

Lotte Klein Veldink, gaat ook op gym; Dian van Veen stopt tijdelijk met voetbal blijft 

rustend lid; Astrid Scholten stopt met voetbal, wordt rustend lid. 

TUSSENSTAND CCW EREDIVISIEPOULE

Laurens Nieuwenhuis staat nog steeds aan kop, maar zijn voorsprong is flink geslonken. 

Vooral Bart de Weerd heeft de smaak te pakken. Hierbij de top-6 per 26 maart.

1. Laurens Nieuwenhuis 1010 pnt

2. Bart van der Weerd 1005 pnt

3. Bjorn Beunk  997 pnt

4. Guus Kroes  988 pnt

5. Wilco Huisman  970 pnt

6. Michiel Smit  963 pnt

GEZOCHT: TRAINER JO19-1

Voor het seizoen 2019-2020 zijn we op zoek naar een trainer/coach voor de JO19-1.  

Dit getalenteerde team komt uit in de 1e klasse. 

We zijn opzoek naar een gedreven trainer met een gezonde ambitie en voetbal inzicht. 

Werkzaamheden zijn het coachen en begeleiden van dit team tijdens trainingen  

(2x in de week) en begeleiding op de zaterdagen.

We zoeken een trainer die:

- ervaring heeft met het trainen van en begeleiden van jeugdteams;

- actief bijdraagt aan een goede doorstroom van eigen jeugd naar senioren;

- sociaal en communicatief vaardig is;

- verenigings-minded is naar vrijwilligers, supporters en kader;

- een moderne trainer is en streeft naar het continue ontwikkelen van het team en zichzelf;

- nauw samenwerkt met andere jeugdtrainers.

Heeft u belangstelling voor de functie en denkt u aan bovenstaande criteria te voldoen 

dan kunt u zich aanmelden of meer informatie opvragen via voetbalbestuur@svccw.nl

ALGEMEEN HOOFDBESTUUR

Voorwoord

Officiële opening beachvolleybalveld

Maak kennis met...

Groundhopping in the west of Scotland

Firma Winterman nieuwe shirtsponsor

SV CCW’16 zaterdag 3

Thermen Bussloo hoofdsponsor  

Jeugd CCW’16

Geef de Pen door 

Paspoort: Anita Bouwmeester

Sponsor in de spotlight

CCW-gezinnen: De familie Hofenk

Uit de oude doos

social media

VOORWOORD

Het tweede nummer van dit kalenderjaar is een feit. We maken ons langzaamaan 

op voor de climax van het seizoen. Verscheidene teams zijn nog in de race voor het 

kampioenschap, promotie of mooie ereplaatsen. Daar zullen we in het volgende én 

tevens laatste nummer van dit seizoen ongetwijfeld meer over lezen. 

Nu over de actualiteit. De cover wordt gesierd door de meiden van ons volleybal mini 

team niveau 2. Normaal gesproken zit Brian overigens ook in dit team maar daarover 

lezen jullie meer verderop in dit blad.

In dit nummer leer je Anita Bouwmeester beter kennen. In een openhartig interview 

vertelt deze speelster van Vrouwen 2 over zichzelf en haar rol bij deze mooie club. 

Een interview is er ook met de heren Hendriks. Marten en Bart-Jan zijn in relatief 

korte tijd uitgegroeid tot iconen binnen onze vereniging. Zij staan in de ‘spotlight’ 

omdat ze ook sponsor zijn.

Liefhebbers van een ‘groundhop’ kunnen hun lol weer op met het reisverslag onder 

de noemer ‘CCW on tour’. Een mooi verslag over pure Schotse voetbalbeleving vind 

je verderop in dit nummer. Grappig detail is dat de avonturen van dit reisgezelschap 

precies 2 jaar geleden ook te lezen waren in dit blad. Ook toen was Schotland de 

bestemming.

Verder lees je over het wel en wee van een CCW-gezin, hebben we natuurlijk 

‘de pen’ en willen we enkele sponsoren bedanken en vermelden. Tot slot wil ik je 

attenderen op enkele activiteiten die er aan komen; Kingsday (27 april), jeugdkamp 

(28 t/m 30 juni) en de feestelijke dorpsquiz uitslag (10 mei).

Zoals gezegd komen wij dit seizoen nog één keer uit. De deadline is vastgesteld 

op donderdag 26 mei. Stuur uw kopij naar het bekende mailadres, te weten: 

redactiecontact@svccw.nl 

Guus Kroes

COLOFON

Officieel orgaan van SV CCW’16 

Opgericht 16 juni 2016 

Verschijnt 7x per jaar 

Aangesloten bij: K.N.V.B. - NEVOBO - K.N.G.B. 

52ste jaargang   

www.svccw.nl

Voorzitter

Floris van Ruth 

hoofdbestuur@svccw.nl

Secretaris

Bart-Jan Hendriks

Penningmeester

John Kruitbosch

penningmeester@svccw.nl

Ledenadministratie

Frans Lieferink 

fjm@burolieferink.nl

Bestuursleden

Huub van Oorspronk

Vertrouwenspersonen

Josien Hulscher

benjosien@hulscher15.nl

Wim Broekhof

wbroekh@chello.nl

Huisarts F.Y. Kuypers  

REDACTIECOMMISSIE

De redactiecommissie bestaat uit: Guus Kroes 

(eindredacteur), Sara Haas en Marjan Hemeltjen. 

Wij zijn te bereiken via: redactiecontact@svccw.nl

Ontwerp en realisatie: 

Thumbs Up (www.thumbs-up.nl)

INHOUDSOPGAVE

BANKGEGEVENS
Bankrelatie: Rabobank

NL15RABO0366204467

Contributie rek.nr.:

NL98RABO0366211412

POSTADRES

sv CCW’16

Molenallee 53

7384 AP Wilp

0571 298 495

VOLGEND NUMMER
deadline zondag 19 mei 2019
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Zoals jullie ongetwijfeld allemaal al hebben gezien is er in de afgelopen periode hard gewerkt om het beachvolleybalveld te realiseren.  

Het eindresultaat mag er zijn en dit willen wij zeker niet ongemerkt voorbij laten gaan! Daarom wordt tijdens Kingsday, zaterdag 27 april a.s.,  

het beachvolleybalveld officieel geopend!

De opening vindt plaats om 13:30 uur. Na de opening volgt er een beachvolleybal clinic en ook is er de mogelijkheid om deel te nemen  

aan een beachvolleybal toernooi (2 tegen 2). Verdere informatie betreft het complete programma van Kingsday Wilp, vinden jullie verderop  

in het contact.

Hopelijk zien wij jullie tijdens Kingsday om er gezamenlijk een sportieve, en bovenal gezellige dag van te maken!

27 april Kingsday 2019 @ Kantine CCW’16

10 mei Uitslagavond ‘Dijk van een Dorpsquiz’ @ Kantine CCW’16

1 juni Seizoensafsluiting met Peter Arends @ Kantine CCW’16

28 t/m 30 juni Jeugdkamp @ Buitencentrum Overasselt
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OFFICIËLE OPENING  
BEACHVOLLEYBALVELD

AGENDA
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MAAK KENNIS MET...

GERO BV
Metselen & Kalkzandsteen Lijmen

www.metselenenlijmen.nl

Een goede adviseur
scoort altijd!

voorheen:

Hietweideweg 4 

7391 XX Twello 

  0571 27 33 55

  info@snpadviseurs.nl

  www.snpadviseurs.nl

 

DIT IS HET MINI TEAM NIVEAU 2 VAN DE VOLLEYBAL. 
JESSICA, LINDE, BRIAN, MAUD EN ROSANNE. 
ZIJ HEBBEN ONLANGS (22 MAART) HUN EERSTE 
OEFENWEDSTRIJDJE GESPEELD TEGEN SC 
KLARENBEEK. ZE HEBBEN HET SUPER GOED GEDAAN! 
DEZE TOPPERS TRAINEN OP DINSDAG VAN 18.00 TOT 
19.00 UUR. IN APRIL EN MEI KUN JE VRIJBLIJVEND  
MEE TRAINEN (VANAF GROEP 2). DAT ZOUDEN DEZE 
TOPPERS ERG LEUK VINDEN!
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Na een melding op de site van Doing-the-116 (Joris van de Wier) 
zagen we de trip naar ‘West of Scotland’ voorbij komen. Na 
wat apps over en weer, toestemming regelen van het thuisfront 
en met de geweldige ervaringen van de afgelopen 2 jaar in ons 
achterhoofd, besloten we voor het derde opeenvolgende jaar met 
de voetbaltrip naar Schotland mee te gaan.

De voorbereidingen zijn altijd al leuk. Naast dat we eerst even 
kijken in welke divisie de teams spelen en of we nog bekende 
voetballers gaan zien, is ons spel erop gericht om het verblijf en 
de reis met een zo’n beperkt mogelijk budget rond te krijgen. Dan 
houden we voor het gemak het budget voor drank en eten even 
buiten beschouwing. Na uren het internet afstruinen kwamen voor 
onze trip op een budget van EUR 160,- pp, inclusief vliegreis. 
Daarmee hadden we ook nog een verblijf gevonden voor 4 dagen 
en 3 nachten in hartje centrum van Glasgow. De plek was perfect, 
maar ik moet daarbij opmerken dat onze 4-persoons kamer in het 
lugubere St.Enoch-hotel nooit de ‘Rob Geus-hygiëne-test’ zou 
doorstaan. 

Vrijdag 25 januari was het zover: 2 Wilpenaren en 3 Groningers, 
zonder vertraging met EasyJet richting Glasgow. Helaas hadden 
2 van de 3 noorderlingen hun roepnaam op het ticket staan en 
mochten ze nog even EUR 70,- pp aftikken alvorens het vliegtuig 
in te mogen. Na aankomst in Glasgow gauw de koffers van de 
band, Britse ponden pinnen en met de bus richting centrum. 
Tijd om rustig de koffers op onze kamer (nou ja, kamer…) te 
zetten was er niet, want onze reisgids wachtte al op het CS van 
Glasgow, onder de prachtige stationsklok.

Precies op tijd aangekomen konden we de trein richting de 
kustplaats Ayr pakken voor de eerste wedstrijd van het weekend. 

‘Ayr United – Dundee United’. 
De omstandigheden waren 
perfect met regen en de 
keiharde wind, want vincken 
is nou eenmaal lijden volgens 
onze gids. Hij had met 
groundsman Steely een korte 
rondleiding op Somerset Park 
besproken en we werden 
dan ook hartelijk ontvangen. 
Opnieuw waren ook hier 
de toegangspoortjes niet 
‘FIJFDUH-proof’. 

De rondleiding vlak voor de wedstrijd bracht ons zelfs naar de 
kleedkamer van Ayr. De kleedruimte zag er prima uit. De douches 
en toilet daarentegen waren sinds de oprichting van het complex 
(1910) niet meer aan een opknapbeurt onderworpen. Steely gaf 
aan dat er een scout uit Nederland op de tribune zou zitten voor 
hun spits (nr. 17) Lawrence Shankland (deze spits loopt na 45 
wedstrijden bijna 1 op 1, dus houd die naam in de gaten). Helaas 
had de spits een lichte blessure, waardoor het deze wedstrijd 
bij een invalbeurt zou blijven. Na nog even het geheugen van de 
mobiele telefoon vol te hebben gefotografeerd gingen we naar 
de naastgelegen Bowling club (zeer populaire versie van het 
Nederlandse koersbal). Enkele PreMatch pints voor de echte 
‘Vinkers’ en een fruitbiertje (Koppenbarg) voor Edwin en mijzelf. 
Hier voegde een laatste reisgenoot zich ook bij ons, Marten, hij 
zou dit weekend de #42 gaan volmaken (dat wil zeggen dat hij 
alle 42 stadions in Schotland minimaal één keer heeft bezocht). 
Tja het zal je hobby maar zijn…….. 

De wedstrijd zelf was zoals het hoort in de lagere Schotse divisies 
één met het nodige hoofball (Kick-and-rush in het kwadraat). 
En door de enorm harde wind leverde dit de nodige hilarische 
situaties op. Ayr beheerste de wind het beste en kwam op een 
1-0 voorsprong. In de rust werd de befaamde Boaby pie getest. 
Dit is volgens de gids één van de beste Steak and Gravy pies die 
in Schotland langs de velden te krijgen is. Uiteraard heeft Edwin 

GROUNDHOPPING IN THE WEST 
OF SCOTLAND

nog even gezoend met de mascotte van Ayr. De harde en gure 
wind door het stadion maakte fatsoenlijk voetballen onmogelijk 
en de wedstrijd zou dan ook eindigen in 1-0. Ayr werd door deze 
uitslag weer koploper in het Schotse Championship. Het “We’re 
Top Of The League” schalde dan ook luid door ‘Somerset Park’. 

Na een korte wandeling door wind en regen werd er weer koers 
gezet naar Glasgow, waar we nog even hebben nagenoten met 
een paar drankjes in het prachtig verbouwde bankgebouw , welke 
nu dienst doet als café ‘The Counting House’. 

Na een korte nacht slapen en het kweken van een hernia op een 
paar doorgelegen stapelbedden in ons verblijf (ik durf het geen 
kamer te noemen), gingen we naar de pub voor een ‘Full Scottish 
Breakfast’. Na het uitgebreide ontbijt richting CS Glasgow waar 
we met de trein richting Greenock zouden gaan voor de wedstrijd 
‘Greenock Morton – Dunfermlin’, waar we volgens onze gids het 
allermooiste stadion van Schotland zouden gaan zien. Maar zoals 

het in de UK wel vaker gaat, reden de treinen - zonder enige 
vooraankondiging - niet en mochten we met de bus. Dus voor alle 
critici onder ons, waaronder ikzelf ook , “lang leve de Nederlandse 
NS”. 
Na aankomst in Greenock kwam de regen gelukkig met bakken 
uit de hemel en kwamen we doorweekt aan op ‘Cappielow Park’. 
Onze reisleider had tevergeefs nog getracht een rondleiding door 
dit absolute voetbalpareltje te regelen. Gelukkig was er iemand 
van het bestuur die het hek even voor ons opende, zodat enkelen 
onder ons kwijlend van geluk het stadion in zijn volle glorie konden 
fotograferen. Echt een schitterend oud voetbalstadion! 

De havenarbeiderscultuur kon je met scheppen tegelijk inhaleren, 
waarbij de echte Groundhop-idioten eindelijk foto’s konden 
schieten van het meest authentieke voetbalstadion in Schotland. 
En ik moest het onze gids nageven. Dit stadion is, samen met het 

stadion van Albion Rovers welke we in januari 2017 bezochten, 
absoluut de mooiste van onze trips naar Schotland! 

Doorweekt van de regen, maar nog warm door alle indrukken, 
op naar de ‘Norseman pub’ voor een paar drankjes voorafgaand 
aan de wedstrijd. De toegangskaarten (ook voor de fetisjisten 
een pareltje) werden uitgedeeld en daar gingen we naar de 
wedstrijd. Ondanks de einduitslag van 0-0 werden we regelmatig 
‘verwend’ met de meest kinderlijke voetbaltactieken, die we 
bij CCW’16 al vanaf de mini’s proberen te voorkomen. Hierbij 
pompt de keeper de bal hoog in gebied waar zich, zonder te 
overdrijven, 20 volwassen kerels verzamelen op een deel van 
15x15 m aan de zijkant van de middenlijn, waarna de bal pas na 
gemiddeld 3 kopduels wordt verplaatst richting de vrije ruimte. 
We zijn er eigenlijk nog steeds niet achter of dit nu een echte 
voetbaltactiek is of pure satire. In de rust uiteraard het stadionvoer 
nog even getest, maar deze Scottish pie haalde het bij lange na 
niet bij de catering van Ayr. Na de wedstrijd die bol stond van 
pure voetbalpassie en welgeteld één korte blessurebehandeling, 
keerden we terug naar Glasgow, waar een heerlijke Indian Curry 
op ons stond te wachten. Na de nodige biertjes voor de collega-
groundhopper en voor andere tropische drank-verrassingen voor 
Edwin en mijzelf, gingen we weer richting ons nachtverblijf  
(ik durf het nog steeds geen kamer te noemen).

We konden zondagochtend enigszins uitslapen, maar na het 
omzetten van een enkelvoudige naar een dubbele hernia zijn we 
maar snel richting ontbijt en Glasgow CS gelopen waar we de bus 
naar Paisley zouden pakken voor de laatste voetbalwedstrijd  
‘St. Mirren – Hibernian’. 

Na een paar drankjes in de ‘Wetherspoon’ gingen we naar 
St. Mirren Park. Een echte lego blokkendoos, dus weinig voor 
de doorgewinterde stadionfetisjisten te zien. Echter werden 
we door de reisleider verblijd met een mooi in gouden letters 
geprint toegangskaartje voor de korte zijde. Uiteraard aan de 
schaduwkant, zodat we bijna vastvroren op ons stoeltje terwijl 
de rest van de 4.000 supporters zich lekker in het inmiddels 
zonovergoten St. Mirren Park nestelde. 
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SV CCW ‘16.

De wedstrijd zelf was qua niveau het beste van de drie dit weekend. 
We hadden stiekem gehoopt op een stuntje van St. Mirren.  
Ze kwamen in de 24e minuut op 1-0 en hadden een paar grote 
kansen op de 2e treffer, maar verzuimden deze te maken. Na rust 
miste St. Mirren de grootste kans van de wedstrijd op een 2-0.  
In de daarop volgende tegenaanval was het voor Hibernian wel raak 
(1-1). Uiteindelijk won Hibernian de wedstrijd vrij eenvoudig met 3-1. 
In de rust ook hier de lokale catering even getest, de pie was goed 
(al kwam dit waarschijnlijk meer door de opwarming van ons lichaam) 
en we maakten kennis met de allerbeste-HotDogs-van-de-wereld !! 
(dit stond namelijk op het doosje).

We waren aan het einde van de zondagmiddag terug in Glasgow 
en omdat Edwin en ik niet zo’n zin hadden in een avondje drinken, 
eten, drinken, dom ouwehoeren en drinken gingen we opzoek 
naar ander vertier. Na wat speurwerk bleek dat in Glasgow op 
hoog niveau wordt ge-ijshockeyd en die avond de ‘Glasgow Clan’ 
speelde tegen de ‘Guilford Flames’ (nabij Londen).  
Na een kleine busrit kwamen we aan bij een mega-winkelcentrum 

waarin zich een prachtige ijshal bevond. Samen met geschat 
2.500 ijshockeyfans hebben we ons twee uur lang (boven 
verwachting) goed vermaakt met harde bodychecks, icing, 
penalty’s, powerplay en vooral ook van een eenzame uit-fan die 
van begin tot eind op een trommel stond te rammen.  

Na terugkomst in de pub (tegen 22.00 uur) haakten bijna alle 
medereizigers af en eindigden we de avond met een redelijke 
hoeveelheid vage, roze gekleurde shotjes Fristi met tequila.  
Tegen 24.00 uur werden we vriendelijk doch dringend verzocht  
te vertrekken en was het de hoogste tijd om onze kamer  
(nou ja, kamer…) op te zoeken om de volgende ochtend toch  
nog enigszins fit de terugreis te kunnen maken.

Voor het derde jaar achtereen naar Schotland… en opnieuw 
hebben Edwin en ik geconstateerd dat Schotland ‘the place 
to be’ is om op een mooie authentieke wijze voetbalcultuur te 
beleven. 

Edwin en Hans-Hugo

FIRMA WINTERMAN 
NIEUWE SHIRTSPONSOR 
SV CCW’16 ZATERDAG 3!

De Firma Winterman grondverzet en transportbedrijf, is de komende vier jaar de shirtsponsor van het 3e voetbal elftal binnen de 

zaterdagafdeling van SV CCW’16. Eerder dit seizoen werd er een overeenkomst bereikt met Bennie Winterman voor de komende jaren.  

De heren van zaterdag 3 lopen er weer prachtig bij in de nieuwe tenues. 

Tijdens de verbouwing bij CCW heeft 

de firma Winterman ook het nodige 

werk verricht. Zo heeft het onlangs nog 

meegewerkt aan het realiseren van het 

panna- en beachvolleybalveld op het 

terrein van SV CCW’16.  

 

Menig (zaterdag)lid is welbekend met 

de firma Winterman. Sinds jaar en dag 

worden hier de nodige carnavalswagens 

gebouwd. Veel spelers van - met name 

- de zaterdag afdelingen hebben hier 

warme herinneringen aan!
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HAI, IK BEN FREEK VELTHORST!   

Ik woon in Wilp samen met mijn vader, moeder, 
Jaap, Koen en Dirk. Mijn broers voetballen ook bij 
CCW’16.

Ik ben 12 jaar en ik zit in de D1. John Kruitbosch 
en Jolien Bonhof zijn mijn trainers. Mijn positie is 
centrale verdediger. Het is een leuk team, we staan 
met ons team op de 5e  plek in de competitie.
Ik heb de pupillen scheidsrechterscursus gevolgd. 
Hierdoor ben ik op zaterdagochtend regelmatig te 
vinden op het veld bij de JO8, JO9 of JO11 om een 
wedstrijd te fluiten. 

Ik zit sinds mijn 4e op voetbal en ik ga altijd met 
plezier naar de voetbaltraining en de wedstrijden. 
Ik zit op het zone college ik doe kader in de 1e klas 
maar gelukkig heb ik niet heel veel huiswerk en ik 
heb een leuke klas. Met name de afwisseling tussen 
doe vakken en leer vakken maakt dat school heel 
afwisselend is.
 
Mijn favoriete voetbalclub is Feyenoord, een 
lievelingsspeler heb ik niet echt. Naast voetballen 
vind ik het leuk om te crossen met vrienden op een 
oude crossbrommer.

Dan is het nu tijd om de pen door te geven. Het 
lijkt me leuk om meer te lezen over José Schrijver. 
Ik zou  graag willen horen hoe je van keeper een 
topscoorder wordt. 

Zo is mijn voetbalcarrière begonnen!

Naam:
Freek

Leeftijd:
12 jaar

GEEF DE PEN DOOR

THERMEN BUSSLOO HOOFD-
SPONSOR JEUGD CCW’16
Met trots kunnen wij melden dat Wellness & Hotel Thermen Bussloo, 

sinds dit seizoen, de nieuwe hoofdsponsor is voor de gehele 

jeugdafdeling. De komende vier jaar prijkt de naam Thermen Bussloo 

op de shirts van de voetbal en volleybal jeugdafdelingen binnen SV 

CCW’16. Onlangs werden er teamfoto’s gemaakt op de prachtige 

locatie van Thermen Bussloo. 

Sinds afgelopen seizoen is Thermen Bussloo ook hoofdsponsor van 

regionale voetbaltrots Go Ahead Eagles. Thermen Busloo geniet 

(inter)nationale bekendheid doordat het al jarenlang gezien wordt als 

een van de mooiste, grootste en meest exclusieve sauna, beauty en 

wellness  resort van Nederland. Wij zijn dan ook erg blij met deze 

overeenkomst en zien uit naar een fijne samenwerking!
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E I G E N T I J D S    B E T R O K K E N     
T O O N A A N G E V E N D   D I C H T B I J    T R A N S P A R A N T    H E R K E N B A A R

Dorpsstraat 19, 7391 DC Twello. Telefoon (0571) 273377
info@vdbeltmakelaars.nl  www.vdbeltmakelaars.nl

Thuis 
in uw regio

VDB 54x90_Opmaak 1  17-05-16  10:49  Pagina 2

Duistervoordseweg 114
7391 CJ Twello

hallo@thumbs-up.nl

www.thumbs-up.nl

- MERKACTIVATIE -
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S P E C I M E N
S P E C I M E N
S P E C I M E N

Ervaar het 
Piet Zoomers 
winkelgevoel

MODEMALL WILP   5.000 M2 MODE EN LIFESTYLE  
RIJKSSTRAATWEG 38   T 0571 261 755

WWW.PIETZOOMERS.COM

MEER DAN 
150 TOPMERKEN

50 BONUSPUNTEN 
IS € 50,- KORTING

DE MOOISTE 
LIFESTYLE ARTIKELEN

GENIET IN ONS 
FASHION CAFÉ

UW AUTO OF FIETS 
GRATIS OPLADEN 

WIJ VERMAKEN IN
ONS EIGEN ATELIER

ELKE AVOND & ELKE 
ZONDAG OPEN

KIDSZONE SHOP ONLINE EN 
LAAT U VERRASSEN

U KUNT BIJ ONS
GRATIS PARKEREN

Black  Blue
BEVRIJDINGSFESTIVAL

Tickets aan de deur te koop

featuring

EVENEMENTENTERREIN WILP
SLEEDOORN | 7384 BV | WILP

LOCATIE

05
START 14.00 UUR | ENTREE € 7,50

20
19

me i

LINE-UP 2019

TERREIN GEOPEND V.A. 13.30 UUR

WWW.BLACKANDBLUEWILP.NL

deep purple 
by Stormbringer   

vanaf 17.30 uur
metallica 
by The Unforgiven

vanaf 19.30 uur

j.P.R. Strinxband   
vanaf 14.00 uur

fleetwood mac 
by Fleedwood Back 

vanaf 16.00 uur
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overstap te maken naar het voetbal. Voetballen deed ik daarvoor 
al veel. In de tuin en op school.”

HOE WAS HET IN DIT TIJD, ALS MEISJE  
OP VOETBAL?
“Ik was inderdaad één van de eerste meiden bij mij op school die 
ging voetballen. Bij SV Twello voetbalde er wel een paar maar die 
speelde vaak een team lager of juist hoger. Ik heb wel ervaren 
dat ik mijn plekje moest verdienen tussen de jongens, maar dat 
kostte me eigenlijk weinig moeite. Ik speelde ook redelijk veel 
met jongens. Na schooltijd en in de pauzes was ik steevast met 
de jongens en een paar meisjes aan het voetballen. Kon ook wel 
goed meekomen. Deed niet vaak voor ze onder. Ik ben niet de 
snelste maar fysiek ben ik wel sterk. Dat maakt het natuurlijk ook 
wel leuk. Een meisje-meisje ben dus nooit echt geweest. Met 
Barbies heb ik bijvoorbeeld nooit gespeeld.”

DE SPORT HEEFT JE MOOIE DINGEN 
GEBRACHT HOOR IK. SPORTIEVE 
SUCCESSEN OOK?
“Jazeker! Sinds ik hier voetbal zijn we al 3 keer kampioen 
geworden. In mijn eerste jaar hier was het gelijk raak. Daarna zijn 
we om het seizoen kampioen geworden. Vorig seizoen voor het 
laatst. Dit seizoen zullen we zeer waarschijnlijk geen kampioen 
worden, maar dan moet het volgend jaar maar weer gebeuren.”

WELK KAMPIOENSCHAP WAS HET 
MOOISTE?
“De eerste keer was natuurlijk wel speciaal. Daarvoor zei ik altijd 
dat ik nooit met voetballen zou stoppen zolang ik geen kampioen 
was geworden. Goed, die uitspraak was dus snel waardeloos. 
Het kampioenschap van vorig jaar (onder-19) was allicht de 
mooiste. De kampioenswedstrijd was in Aalten, tegen AD ‘69. 
We hadden zelf een bus geregeld, die tjokvol zat met spelers 
en supporters. Vervolgens kwamen alle dames uit het eerste 
team ook nog kijken en zij hadden ook van alles geregeld, zoals 
rookbommen, kratten bier en een spandoeken. Toen we terug 
kwamen hadden ze een platte wagen geregeld en versierd en 
werden we gehuld bij het Wilps Volksfeest. 

Daar werden ook jongens onder de 17 gehuldigd met hun 
bekerwinst, een groot feest. Er hing dus wel een unieke sfeer die 
paste bij zo’n wedstrijd. Het mooie aan dat kampioenschap was 
ook dat wij het eigenlijk niet meer verwacht hadden. DZC ‘68 
stond namelijk het hele seizoen fier aan kop maar liet op het einde 
veel steekjes vallen. Daarentegen wonnen wij bijna alles. Ik weet 
nog goed dat wij drie wedstrijden voor het einde de eerste plaats 
overnamen. In de auto, op de terugweg van een uitwedstrijd, 
kregen we te zien dat DZC ‘68 had verloren. Wij stonden dus 
eerste en hadden alles in eigen hand. DZC’68 was ook aanwezig 
bij onze kampioenschapswedstrijd. Als wij immers gelijk zouden 
spelen of verliezen, zouden zij kampioen zijn. Gelukkig wonnen 
wij, relatief gemakkelijk, met 5-1.”

EN HOE GAAT HET NU?
“Verrassend goed eigenlijk. Ons werd geadviseerd om in de vijfde 
klasse te beginnen omdat het ons eerste jaar bij de senioren 
is, maar we houden ons makkelijk staande in de vierde klasse. 

Sterker nog, we staan op de tweede plek. Misschien zit er 
volgend jaar wel weer een kampioenschap in….”

WAT BEN JE VOOR VOETBALLER?
“Ik ben wel sterk aan de bal en probeer altijd de rust te bewaren. 
Ben wel vrij technisch, heb enig balgevoel en kan een goede pass 
geven. Daarbij is mijn schot is ook wel een wapen. Je hoeft me 
niet in de diepte te sturen. Snel ben ik niet, heb de bal liever aan 
mijn voet.”

WAT IS JE POSITIE?
“Meestal sta ik centraal op het middenveld, samen met Yvette.  
Ik heb dan de verdedigende rol en Yvette speelt meer naar voren. 
De nummer 6, zoals Sjoert dat altijd zegt. Aangezien we geen 
vaste keeper hebben, ben ik één van de zeven meiden die in het 
seizoen een paar wedstrijden keept.” 

VOLGENS MIJ BEN JE OOK WEL EEN 
LIEFHEBBER VAN HET SPELLETJE….
“Dat klopt. Ajax is mijn cluppie. Daar mag ik graag naar kijken, 
zeker naar zo’n wedstrijd als tegen Real Madrid onlangs.  
Dat was genieten! Ook de samenvattingen op zondag sla ik niet 
vaak over. Binnenkort hoop ik in de Arena te zijn bij de wedstrijd 
Ajax-Juventus” 

KIJK JE OOK NAAR DAMESVOETBAL?
“Ja ook. Laatst nog stukjes gezien van de Algarve Cup, maar dat 
was niet zo best. Ik vind het wel super hoe ze het damesvoetbal 
op de kaart hebben gezet de laatste jaren. Aankomende zomer, 
met het WK voetbal voor vrouwen, zit ik geheid weer voor de TV. 
Eén van de poulewedstrijden van het Nederlands dameselftal valt 
overigens in ons weekendje weg, dat laten we niet zomaar voorbij 
gaan. 

ANITA IS DE VOLGENDE 
DAMESVOETBALSTER IN LIJN DIE 
TEGENOVER MIJ PLAATSNEEMT. WEDEROM 
ZIT IK TEGENOVER EEN GOEDLACHSE DAME 
IN EEN LEGE KANTINE, VOORAFGAAND AAN 
EEN TRAINING. GEKLEED IN VOETBALOUTFIT 
GAAT HET INTERVIEW ALLE KANTEN OP. 
VAN HAAR JEUGD TOT EEN BLIK IN DE 
TOEKOMST. VAN HET WEEKENDJE WEG 
TOT DE FEESTJES WAAR ZE VAN GENIET. 
MET HET OUDERLIJK HUIS AAN HET SPOOR 
IN TWELLO, HEEFT ZE RELATIEF VAAK BIJ 
SITUATIES GESTAAN DIE JE EIGENLIJK 
NIET MEE WIL MAKEN. ZELF GENIET ZE 
ENORM VAN HAAR LEVEN EN DE VRIJHEID 
EN IS ZE ERG DANKBAAR HOE ZE ER NU 
VOORSTAAT. VROEGER IS DAT WEL EENS 
ANDERS GEWEEST. NU GENIET ZE VOORAL 
VAN DE POSITIEVE DINGEN IN HET LEVEN EN 
HAALT ZE ER VAN ALLES UIT! UITEINDELIJK 
HEBBEN AL DIE GEBEURTENISSEN HAAR 
WEL GEMAAKT HOE ZE NU IS, MAAR 
BENADRUKT ZE OOK  HOE BLIJ ZE IS MET DE 
MENSEN DIE ZE NU OM HAAR HEEN HEEFT! 
ZE NEEMT HET LEVEN OVERDUIDELIJK 
ZOALS HET IS EN GENIET ERVAN. NUCHTER 
EN OPTIMISTISCH. EENS LUISTEREN WAT ZE 
NOG MEER TE VERTELLEN HEEFT.

IK KEN JE EIGENLIJK NOG  
NIET ZO GOED. STEL JEZELF 
EENS VOOR?
“Ik ben 19 jaar en woon nog thuis bij mijn ouders 
in Twello. Mijn zus is net het huis uit. Ik studeer 
Commerciële Economie. Drie dagen in de week 
reis ik op en neer naar Nijmegen. Verder voetbal ik 
dus hier bij CCW en ik ga ook regelmatig naar de 
sportschool ’s avonds. In het weekend ga ik graag 
stappen met mijn vriendinnen. Ik zit bijna nooit stil, 
eigenlijk kan ik dat ook niet echt.”

HOE BEN JE BIJ CCW TERECHT 
GEKOMEN?
“Vanaf mijn 8ste heb ik vier jaar bij SV Twello 
gevoetbald, totdat we een keertje tegen Cupa 
moesten spelen, het team waar ik nu dus in speel. 
Bij SV Twello speelde ik in een gemengd team, 
onder andere samen met Isa Hofland. Isa en ik 
werden na die wedstrijd benaderd of we een keertje 
mee wilden trainen, destijds nog bij Cupa. Daar zijn 
we op ingegaan en het seizoen erop voetbalde wij 
bij Cupa. Vera sloot dat seizoen ook nieuw aan.  
Dat kwam ook goed uit want ze kwamen nog een 
paar meiden te kort. Via het Veluws College kende 
ik meiden als Yvette, Marlayne, Mirte en Silke al,  
dus dat hielp ook wel. Zodoende voetbal ik nu 
alweer 6 jaar hier.”

LIJKT ME LEUK DAT JE DAN IN 
EEN ELFTAL MET ALLEEN MAAR 
MEIDEN TERECHT KOMT..
“Jazeker! Bij SV Twello speelde ik met twee andere 
meiden en de rest waren jongens. Onderling was 
het niet altijd even gezellig. Er zaten een paar 
haantjes bij die de sfeer nogal eens verpestten. 
Toen ik het aanbod kreeg en veel van die meiden 
via school had leren kennen hoefde ik daar ook niet 
lang over na te denken.”

HAD JE NOG GEVOETBALD ALS 
DAT AANBOD ER NIET WAS 
GEWEEST?
“Dat weet ik niet. Vind voetbal hartstikke leuk, maar 
als het jaren door zou zijn gegaan zoals het toen 
bij SV Twello ging, dan was ik wellicht zelf opzoek 
gegaan naar een andere club.”

NOG ANDERE SPORTEN 
BEOEFEND?
“Voordat ik op voetbal ging heb ik zo’n drie jaar 
gejudood. Helaas werd ik altijd derde en dat zorgde 
ervoor dat de schik er steeds meer vanaf ging.  
Het werd te saai en daarom besloten om de 

PASPOORT: ANITA BOUWMEESTER  

Personalia

Leeftijd: 
19 jaar

Geboren en 
getogen in 
Twello

Thuiswonend
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Met goed brood
in de aanval
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Wil Gerrits

Rijksstraatweg 46, Tel (0571) 26 12 53, Wilp
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Wil GerritsWil Gerrits

Rijksstraatweg 46, Tel (0571) 26 12 53, Wilp
Tullekensmolenweg 82, Tel (055) 506 15 70, Lieren
www.gerrits.echtebakker.nl

Rijksstraatweg 46, Tel (0571) 26 12 53, Wilp
Tullekensmolenweg 82, Tel (055) 506 15 70, Lieren
www.gerrits.echtebakker.nl

MICHELLE HAD HET OOK AL OVER JULLIE 
WEEKENDJE WEG. KAN JE ER AL WAT 
MEER OVER ZEGGEN?
“Ik zit wel in de organisatie maar mag er niks over zeggen.  
Het wordt vooral heel gezellig, dat kan ik wel verklappen. Denk 
dat we (dames 1 en 2, red.) elkaar wel beter gaan leren kennen.”

IS DAT NODIG?
“Het contact onderling is heel gezellig en goed, maar je houdt 
toch dat bepaalde mensen elkaar sneller opzoeken. Daar is 
helemaal niks mis natuurlijk, maar het is wel de bedoeling dat we 
als één grote groep op weekend weg gaan. Daarom is het wel 
heel leuk dat bijna iedereen mee gaat. 36 dames in totaal. Er gaan 
zelfs een paar ‘veterinnen’ mee.” 

WE KUNNEN HET ONGETWIJFELD VOLGEN 
OP INSTAGRAM. IK ZAG NAMELIJK DAT 
JULLIE EEN EIGEN ACCOUNT HEBBEN…
“Ja, ooit is Yvette er als een soort grapje mee begonnen, maar 
tegenwoordig leeft het wel erg binnen het team. Iedereen weet 
ook de gegevens, kan input leveren en wordt gehoord. Zo 
proberen we op een luchtige, komische wijze naar buiten te 
brengen wat we doen en presteren. Denk aan het voorstellen 
van nieuwe speelsters, wedstrijdverslagen en dergelijke. Ook zijn 
we altijd in voor een feestje en vieren verjaardagen op wedstrijd 
dagen, onlangs was Yvette jarig. Hoe dat is verlopen zie je op 
onze instagram: ccw_vrouwen2.” 

VALT DAT NIET AAN TE PASSEN NAAR 
‘CCW_VROUWEN’?
“Ja, dat zou zeker kunnen. Als zij dat ook leuk vinden staan wij 
daar zeker voor open - denk ik. Zeker met zo’n weekendje weg 
wat er aankomt. Leuk om daar over te posten.”

JE PRAAT ENTHOUSIAST OVER HET 
VOETBALLEN HIER…
“Ja, ik vind het ook leuk. Ga 2x in de week met plezier trainen. 
Ben er bijna altijd en vind het dan ook leuk om iedereen weer te 
zien. Met Sjoert en Harke loopt het ook prima.”

MICHELLE RAADDE MIJ NOG AAN EEN 
BIERTJE MET JOU TE DRINKEN.  
LICHT DAT EENS TOE?
“Helaas, moeten we zo nog trainen. Maar ik houd inderdaad 
wel van een feestje. Bijna elk weekend gaan we wel stappen of 

hebben we een feestje en ook na de wedstrijd probeer ik altijd wel 
te blijven hangen. Soms kijk ik dan te diep in het glaasje, maar 
laten we daar maar niet te lang over uitwijden. Het Oktoberfest 
organiseren smaakte ook wel naar meer. Concrete plannen zijn 
er nog niet, maar we lopen er wel regelmatig over te geinen. 
Anderzijds is het ook leuk als anderen wat organiseren.”

WAT VOOR FEESTJES VIND JE LEUK?
“Als ik gedronken heb vind ik eigenlijk alles wel prima. Thuis luister 
ik voornamelijk naar Top-40 en technoliedjes. Tegenwoordig gaan 
we ook wel veel techno-feestjes af. Daar komen we dan ook 
regelmatig jongens uit het eerste tegen. Voor deze zomer staan 
zeker alweer een paar feestjes op de agenda.”

HOE IS HET IN DE LIEFDE?
“Ik ben lekker vrijgezel. Zelf zie ik mezelf niet direct in een relatie, 
geniet nog veel te veel van alles. Wat je niet hebt gehad, kan je ook 
niet missen. Ben ook niet naarstig op zoek. Ik zie het wel, als er dan 
wel een keer een leuke jongen tegen komt en het klikt wel echt, sta 
ik er wel voor open. Maar daar ben ik nu totaal niet mee bezig!’’

HOE GAAT HET MET DE STUDIE?
“Hiervoor heb ik ‘eventmanagement, marketing en communicatie’ 
afgerond. Dat was een MBO-4 opleiding en nu studeer ik dus 
‘Commerciële Economie’ op de HAN in Nijmegen. Zit in het eerste 
jaar. Het was wel even wennen, maar inmiddels gaat het prima. 
Heb ook wel mazzel dat ik maar drie dagen in de week in les heb.”

IK HOORDE AL DAT HET VAAK LEEK ALSOF 
JE VEEL TIJD OVER HEBT…
“Dat valt wel mee hoor. Heb er ook nog een leuke studenten-
bijbaan naast als ‘hiker’ (gefronste wenkbrauwen bij de 
interviewer). Als ‘hiker’ rijd je leaseauto’s van A naar B. Die haal 
ik bijvoorbeeld op bij een autoschadebedrijf en breng ik weer bij 
iemand thuis. Sommige auto’s komen net uit de fabriek rollen. 
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SPONSOR IN DE SPOTLIGHT
TWEE SPONSOREN VOOR DE PRIJS VAN ÉÉN. KIJK, 
DAT SCHIET LEKKER OP! VLAK VOOR HET WEEKEND 
TREF IK VADER EN ZOON: MARTEN EN BART-JAN HEN-
DRIKS IN WILP. BEIDEN ONDERNEMERS ÉN SPONSORS 
VAN DE CLUB MET HUN BEDRIJF MARHÉ BESTRATING 
EN OSH HOVENIERS. ZE ZITTEN NET AAN DE KOFFIE 
ALS IK KOM, IK KLAP AL SNEL – VOL VERWACHTING 
– MIJN LAPTOP OPEN. WANT DEZE KERELS PRATEN 
GRAAG. EN HEEEEL GRAAG OVER CCW!

HET BEGINT IN KLARENBEEK
De liefde voor voetbal begint in de woonplaats van de familie 
Hendriks: Klarenbeek. Als vierjarig jochie – het kleinste spelertje 
van de club – wordt Bart-Jan lid van SV Klarenbeek. Het voetbal 
stroomt door de aders. In ’91 fuseert Pacelli met SV Klarenbeek, 
er blijft een zaterdag- en een zondag tak bestaan. In 2007 stevent 
het eerste ‘zondag elftal’ rap op de top af. Keerzijde van de 
medaille is dat de stekker uit de zaterdag tak wordt getrokken.

VAN KLARENBEEK NAAR WILP
Bart-Jan was even daarvoor in Wilp komen wonen – pal naast 
de velden van CCW. “Eerder speelden we jaarlijks een derby; 
het eerste zaterdagelftal van Klarenbeek tegen Wilp. Dat ging 
natuurlijk hard tegen hard, maar zo leerde ik CCW wel kennen. 
Omdat er voor het zaterdagelftal weinig overbleef bij Klarenbeek, 
trokken we de stoute schoenen aan en zijn we met 12 man 
naar CCW ‘verhuisd’. Best wel een stap ja, maar ook het begin 
van iets moois.” Vader Marten beaamt dat. “Bij voetbal hoort 
gezelligheid en daaraan in Wilp geen gebrek. En al sponsor ik ook 
nog steeds SC Klarenbeek, ik voel me absoluut verbonden aan 
CCW.

VOETBALLEN ÉN HANDEN UIT DE  
MOUWEN STEKEN
Niet zonder reden trouwens, die betrokkenheid. Want deze 
‘alleskunners’ zijn werkelijk op alle manieren aan de club 
verbonden. Niet alleen als trouwe sponsor. Bij de naam Bart-Jan 
denk ik zelf meteen aan iemand die weekenden achter elkaar op 
z’n knieën zit en allerlei apparaten bestuurt. Wat doet hij daar toch 
in die bult zand? Ondertussen vormde zich langzaam maar zeker 
een waar pannaveld en voetbalvolleyveld voor ons clubgebouw. 
Niet alleen een eyecatcher, maar ook een aanwinst waar veel 
gebruik van wordt gemaakt. En dat is niet alles. Bart-Jan voetbalt 
zelf nog steeds op zaterdag en is als ‘ouwe rot’ ook trainer van 
het team. Maar ook Marten zit niet stil. Hij is namelijk leider van 
het elftal. Op het moment van schrijven staat het elftal zelfs op 
één!

VAN PLANNEN NAAR BIJNA EEN  
ECHTSCHEIDING
Daarnaast was Bart-Jan nauw betrokken bij de verbouwing van 
de club. “De fusie tussen Wilp en Bussloo was dan wel een feit, 
een echt plan voor de nieuwe vereniging en een plan voor de 
verbouwing lag er nog niet,” vertelt hij. “Ik vind CCW gewoon een 
fantastische club en zag het als een uitdaging om me daarmee te 
bemoeien. Daarom gaf ik me op voor het bestuur. In klein comité 

dachten we na over de aansturing en de accommodatie. Korte 
tijd later lag er een plan. Maar tussen een plan en de uitvoering 
komt best wat kijken.” De vergunningen en voorbereidingen 
werden geregeld en er werd gestart met de werkzaamheden. 
“In het begin dacht ik ‘waar zijn we mee begonnen?’ Stonden 
we daar met een paar man te slopen,” lacht Bart Jan. Toen het 
plan meer vorm kreeg werd iedereen enthousiast, haakten veel 
vrijwilligers aan en kreeg het al snel vorm. “Ja, het kostte veel tijd 
en energie. En bijna een echtscheiding voor sommigen – ik wijd 
maar niet teveel uit - haha. Maar het is wel mooi geworden, vind 
je niet?” 

MARHÉ BESTRATING
We hebben – net als in de vorige Contact - te maken met 
een Klarenbeek’s bedrijf. Marten werkte ruim 46 jaar voor 
Rijkswaterstaat. Maar wat begon als een hobby naast het werk, 
groeide uit tot een bedrijf. In ’91 – de uit de hand gegroeide 
hobby was niet meer naast het werk te doen – stortte Marten 
zich volledig op zijn eigen onderneming: Marhé bestrating. Naast 
‘steen’ is Marhé ook voor aannemerswerkzaamheden in te 
schakelen.

OSH HOVENIERS
Zoon Bart-Jan begon in ’99 voor zichzelf. Met drie man sterk 
(vandaar de letters O.S.H), begonnen ze een hoveniersbedrijf. 
“Eén compagnon is inmiddels afgehaakt, maar de naam hebben 
we behouden,” vertelt Bart-Jan. Dat OSH Hoveniers wel raad 
weet met grondwerkzaamheden, lijkt me duidelijk bewezen.

GRINDENGROND.NL
Daarnaast runt Bart-Jan sinds anderhalf jaar een webshop: 
grindengrond.nl. Zoals de naam al doet vermoeden, kun je daar 
grind en grondsoorten bestellen.

WIE KAN HIER NOG TEGEN OP?
Is de vraag die ik mezelf stel als ik in de auto (ja, sorry – het 
was weer geen lekker weer…) van Wilp naar Gietelo rijd. Twee 
bedrijven die CCW sponsoren. Maar vooral twee mannen die 
genieten van de gezelligheid van de club, die alles over hebben 
voor de club. Bloed, zweet en tranen. Een hele uitdaging voor de 
volgende ‘sponsor in de spotlight’. Wie durft?  

Sara

Heb wel eens meegemaakt dat er 3 kilometer op de teller stond. 
Zo kom ik ook overal in Nederland en doe ik wel veel rijervaring 
op. Dankzij mijn OV-studentenkaart kan ik gratis reizen naar de 
ophaalplaats en naar huis.”

KICKEN! WAT IS DE MOOISTE AUTO WAAR 
JE IN HEBT GEREDEN?
“Poe! Laatst zat ik in een bepaalde BMW, een grote gezinsauto. 
Vraag me niet wat voor type het was, maar het reed heel fijn. 
Een automaat, die ook slechts enkele kilometers op de teller had 
staan. Als ik dan hier over de A1 rijd ga ik meestal wel even langs 
huis om te showen waar ik nu weer in mag rijden. Drink ik even 
een kopje koffie met moeders en dan ga ik daarna weer verder.”

IK DACHT DAT MICHELLE EEN LEUK 
BAANTJE HAD, MAAR DIT IS OOK NIET 
VERKEERD….
“Nee, zeker niet. Het mooie is dat ik in de trein vaak nog kan 
studeren of series kijk en dat terwijl ik betaald krijg. Ik word 
namelijk betaald vanaf het moment dat ik in de trein stap tot het 
moment dat ik weer thuis ben, ongeacht vertragingen en files. 
Daarbij vind ik autorijden ook nog eens erg leuk. Ik mis soms wel 
een collega om me heen. Je bent natuurlijk wel erg alleen. Maar 
dat compenseer ik weer met de radio. Vaak sluit ik mijn mobiel 
aan en geef ik een draai aan de volume knop. Soms zing ik dan 
lekker mee.” 

EN WAT WIL JE WORDEN ALS JE LATER 
GROOT BENT?
“Oeh! Dat weet ik eigenlijk nog niet zo goed. Ik heb ook niet voor 
niets een studie gekozen die vrij breed is. Maar, ik zou wel graag 
iets voor goede doelen willen doen om zo mensen te kunnen 
helpen. Als afstuuropdracht van mijn vorige studie heb ik ook een 
fictief evenement georganiseerd in de trant van ‘make a wish day’. 
Dat vond ik erg leuk.”

HEEFT HET EEN SPECIALE REDEN DAT JE 
ZOIETS WILT DOEN?
“Vind het fijn om mensen te kunnen helpen en anderen gelukkig 
te zien. Verder heb ik geen specifieke reden. Het is niet zo dat 
er iemand om mij heen ernstig ziek is ofzo. Of ik daar echt mijn 
werk van kan maken zal de tijd leren. Ik wil mensen die het nodig 
hebben en verdienen graag een onvergetelijke dag bezorgen! 
Herinneringen zetten.’’

WAT ZIJN JE KWALITEITEN?
“Ik ben wel redelijk goed in plannen. Denk dat ik wel snel initiatief 
neem en een leider kan zijn wanneer er samengewerkt moet 
worden. Ik ben ook wel een doorpakker en ben niet vies van 

hard werk. Op zekere basis ben ook nog wel creatief. Al met 
al wel een beetje het profiel van een event-manager. Ook vind 
ik het interessant om mensen te beïnvloeden met marketing 
technieken.”

EN MINDER GOEDE EIGENSCHAPPEN?
“Ik kan nogal lomp en onhandig zijn. Laatst vloog ik thuis 
bijvoorbeeld door een ruitje van de deur toen ik op mijn sokken 
aan het glijden was. Een snee in mijn hoofd was het resultaat 
toen ik voorover viel. Dat soort domme dingen gebeuren mij wel 
vaker. Met het Klompenfeest beland ik ook steevast in de bosjes 
op het dorpsplein. Ik heb er nog littekens aan overgehouden op 
mijn knieën. Dat zijn niet de enige littekens overigens, maar dat 
doet me eigenlijk niet heel veel. Elk litteken heeft weer een eigen 
verhaal, haha.”

JE HEBT WEINIG SCHAAMTE ZO TE 
HOREN….
“Ja, ik schaam me over het algemeen niet heel snel. Natuurlijk 
denk ik ook wel eens “misschien had ik dat beter niet kunnen 
doen”. Met name als ik een drankje teveel op heb, maar daar 
maak ik me verder niet lang druk om.”

HEB JE NOG EEN BOODSCHAP TER 
AFRONDING?
“Ik zou wel graag een ‘muurtje’ willen zien op het trainingsveld 
voor het oefenen van vrije trappen. Weet dat deze er ooit is 
geweest, maar sinds wij hier voetballen heb ik dat ding nooit meer 
gezien. Natuurlijk is een feestje ook nooit verkeerd. Ik vind het wel 
weer tijd voor een feestje bij de club!”

AAN WIE GEEF JIJ HET STOKJE DOOR?
“Dat was wel een lastige keus. Denk dat ik het doorspeel aan 
Thijs ten Hove. Thijs is een voetballer met talent waarvan ik denk 
dat hij het eerste elftal zeker gaat halen. Het lijkt mij leuk als hij zijn 
verhaal hier houdt. Ik weet dat hij ook wel van feestje houdt en ik 
ben benieuwd naar zijn verhaal en zijn kijk op de toekomst van 
deze vereniging.”
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Een ondernemer die met zijn tijd meegaat heeft behoefte aan een accountant die meer doet dan 
controleren en rapporteren. 
Aan een accountant met een intensieve persoonlijke benadering. 
Die helder is over tarieven en werkzaamheden.  
Die slagvaardig is, creatief en flexibel. 
Aan een accountant die een waardevolle bedrijfsadviseur is die de onderneming kent, knelpunten 
signaleert, mogelijkheden ziet en actie onderneemt wanneer dat nodig is. 
Anders gezegd: een ondernemer van vandaag heeft behoefte aan Visie. 
 
 

Kapjeswelle 2 – Postbus 309 – 7400 AH Deventer – telefoon 0570 671358 – fax 0570 618937 – 
e-mail info@visie-accountants.nl  - www.visieaccountants.nl 

 

Geeft groen vorm.

TER RIELE B.V.
Hoofdweg 2
7382 BH Klarenbeek

T 055 - 301 17 43
E info@tterriele.nl
W www.tterriele.nl Groot familiebedrijf sinds 1987

De tuin, voor de één een 
oase van rust, voor de 

ander een fijne bezigheid. 
Ter Riele realiseert zowel 

groot- als kleinschalige 
tuinprojecten op een 

hoogwaardige en 
duurzame manier. Van 

strak en modern tot aan 
een organisch gevormde 

landschapstuin of 
weelderige prairietuin. 

Een tuin moet naadloos 
aansluiten bij uw wensen, 
zodat u zich er thuis voelt 

en er tot rust kunt komen. 
Wij denken graag 

met u mee!

HOVENIER & TUINAANLEG | GROENVOORZIENING | CIVIELE WERKEN | BOOMVERZORGING | KWEKERIJ

www.bonhof.com

Landbouw- en industrietechniek 

Zonnenbergstraat 46  7384 DL Wilp  T 055 - 323 12 63   info@bonhof.com

• Eerst naar Bonhof • Vertrouwde service  • Originele onderdelen 

Uw offi  ciële  Deutz-Fahr dealer!
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CCW-GEZINNEN:  
DE FAMILIE HOFENK
Aangezien ik het zelf nog wel eens vervelend vind om met 3 mannen 

in één huis te wonen die allemaal voetballen bij CCW’16, was ik 

nieuwsgierig geworden hoe dit er in andere gezinnen aan toe gaat. 

En dan met name bij een gezin waarvan elk gezinslid sport of 

vrijwilligerswerk doet bij CCW’16. 

Soms staat bij ons het hele weekend in het teken van de voetbal 

(wedstrijden en vrijwilligerswerk) en dat vind ik wel eens jammer. 

Natuurlijk vind ik het heel belangrijk dat er gesport wordt en daar 

hoort vrijwilligerswerk gewoon bij, maar het vergt soms veel van onze 

vrije tijd. Om eens te horen of ik de enige ben die dit zo ervaart heb ik 

de familie Hofenk een aantal vragen gesteld hierover.

Bij de familie Hofenk is iedereen betrokken bij de club. De dochters 

Elin, Marin en Linde zitten allemaal op volleybal en gym. Elin en Marin 

spelen wedstrijden met de volleybal, Linde gaat dit waarschijnlijk 

volgend seizoen ook doen. Tevens zit Elin ook nog op jazz dance. 

Vader Rick zit bij de voetbal en moeder Marloes zit ook bij de 

volleybal. Verder doet zij vrijwilligerswerk zoals deelnemen in het 

gymbestuur en zit zij in de organisatie van het jeugdkamp. 

IK KAN MIJ VOORSTELLEN DAT DIT VEEL 
INVLOED HEEFT OP HET GEZIN. HOE 
ERVAAR JIJ DIT ALS MOEDER VAN HET 
GEZIN?
“Op sommige dagen, vooral wanneer de dames allemaal tegelijk 

moeten sporten, kan het erg hectisch zijn. Dit komt ook omdat 

de begintijden rond etenstijd liggen. En omdat ik vaak ook nog 

onregelmatig werk. Door mijn werk als verpleegkundige, is het soms 

passen en meten. Samen met de opa’s en oma’s lukt het meestal 

om de dames op tijd bij de sport te krijgen. Wel wordt het nu allemaal 

makkelijker omdat ze ouder worden en nu bijna zelfstandig naar de 

gymzaal kunnen.”

HOEVEEL TIJD GAAT HIERIN ZITTEN? EN 
HOE ZIET JULLIE WEEK ER DAN UIT QUA 
SPORTEN?
“’Gelukkig’ hebben de dames niet iedere week een volleybalwedstrijd 

zoals bij de voetbal wel het geval is. Meestal moeten Elin en Marin 1x 

per maand een hele ochtend wedstrijden spelen. De leiding heeft een 

schema gemaakt zodat je niet iedere keer mee hoeft om te rijden en 

waar mogelijk gaat ook een van de trainsters mee als coach. Mocht 

dit niet het geval zijn dan kan het voor komen dat de ouders die 

moeten rijden ook deze taak op zich moeten nemen.

 

Elin heeft op maandagavond jazz dance en ik heb dan 

volleybaltraining, op dinsdag hebben de dames alle drie 

volleybaltraining en op vrijdag hebben ze gym. Rick heeft op zondag 

voetbal, maar door blessures doet hij niet altijd meer mee. Alleen 

indien dit nodig is. Ook heb ik bijna ieder week een volleybalwedstrijd. 

Dit vindt niet plaats op een vaste avond, de thuiswedstrijden zijn wel 

altijd op woensdagavond.” 

 WAT ZIJN DE VOOR- EN NADELEN WAT 
JOU BETREFT? 
“Nadelen kan ik zo niet benoemen, wel vind ik het jammer dat niet 

alle takken van sport die binnen CCW’16 beoefend kunnen worden 

op één terrein kunnen plaatsvinden. Je krijgt vaak niet alles mee 

wat er binnen de vereniging gebeurt. En de lijntjes naar andere 

bestuursleden zijn lastiger, bijvoorbeeld  wanneer er overleg nodig is 

over de bezetting van de gymzaal.

Voordeel is dat het erg fijn is dat je binnen de sportvereniging 

meerdere sporten kunt beoefenen. Ook is alles op loop/fiets afstand 

zodat bij ons de oudste twee dames al zelfstandig naar een training 

kunnen gaan. Ook is de sociale controle binnen de sporten hoog 

zodat je gelijk op de hoogte wordt gebracht mocht er iets zijn.”

HOE BELANGRIJK IS SPORTEN BINNEN 
HET GEZIN VOOR JULLIE? 
“Ik vind het belangrijk dat er gesport wordt binnen ons gezin, het is 

niet alleen goed voor je gezondheid, ook het sporten in teamverband 

vinden wij als ouders belangrijk voor de ontwikkeling van onze 

dochters.” 

DOEN JULLIE NAAST HET SPORTEN BIJ 
CCW’16 NOG AAN ANDERE SPORTEN BIJ 
ANDERE VERENIGINGEN?
“Dit is het eerste seizoen dat wij allemaal bij CCW ’16 sporten. 

Marin heeft meerdere seizoenen bij SV Twello geturnd bij de jong 

talenten. Dit was naar aanleiding dat de turngroep bij CCW’16 werd 

opgeheven. Zij is hier afgelopen seizoen mee gestopt omdat zij het 

toch leuker vond om met haar vriendinnetjes te sporten en dat er 

door de vele trainingsuren nog weinig tijd overbleef om te spelen na 

schooltijd.”

DOEN JULLIE NOG MEER AAN 
VRIJWILLIGERSWERK BIJ DE CLUB?
“Behalve het gymbestuur en het organiseren van het jeugdkamp doen 

wij geen andere dingen bij de club. Rick heeft in het verleden wel 

bardienst gedraaid, hij wil dit incidenteel nog wel eens doen. Wel help 

ik bij de volleybalochtend die CCW’16 organiseert, als mijn werk dat 

toelaat overigens.”

HEBBEN JULLIE ZELF VROEGER OOK 
GESPORT? EN WAS DAT DAN BIJ CCW’16 
(VOORHEEN NATUURLIJK SV WILP) OF BIJ 
EEN ANDERE VERENIGING?
“Rick heeft in het verleden op de gym gezeten en van jongs af aan 

al gevoetbald. Ik heb vroeger ook op de gym gezeten, verder heb ik 

nog geturnd, zat ik in de springgroep en heb ik gevolleybald. Hier ben 

ik mee gestopt toen ik begon met paardrijden. Ik was toen van de 

Enkruiters en later van de IJsselzoom.”

EN WERD DAT GESTIMULEERD DOOR 
JULLIE OUDERS?
“Mijn ouders vonden het belangrijk dat er gesport werd, ook het doen 

van vrijwilligerswerk binnen de vereniging werd door onze ouders 

gedaan. Mijn moeder heeft vele jaren in het bestuur van de ponyclub 

gezeten en Rick zijn ouders doen nu nog vrijwilligerswerk bij VV 

Voorst. Hier heeft de vader van Rick altijd gevoetbald. Zijn ouders 

draaien o.a. bardiensten, doen onderhoudswerkzaamheden en 

maken schoon. Tevens organiseren zij daar de kaartavonden.”

VIND JE DAT ER VEEL VERANDERD IS 
SINDSDIEN? EN MIS JE IETS WAT ER 
VROEGER WEL KON BIJ DE CLUB? 
BIJVOORBEELD SPORTEN DIE NU NIET 
MEER UITGEOEFEND WORDEN?
“Ik merk wel dat het steeds moeilijker is om vrijwilligers te vinden, 

iedereen heeft het druk met andere verplichtingen. In mijn tienertijd 

was er nog een turngroep en een trampoline springgroep en werd er 

meegedaan aan wedstrijden. Jammer dat dit nu niet meer kan. Ook 

mis ik nu de gymuitvoeringen die we toen altijd hadden want daar 

heb ik leuke herinneringen aan. Als gymbestuur zijn we hier achter 

de schermen wel mee bezig om te kijken of we dit weer kunnen 

oppakken.”

VINDEN JULLIE DAT HET BETAALBAAR IS 
OM MET HET HELE GEZIN TE SPORTEN BIJ 
CCW’16?
“Gelukkig is het mogelijk om binnen de vereniging tegen een 

gereduceerd tarief meerdere sporten te beoefenen. Ik kan mij wel 

voorstellen dat het voor gezinnen waarin (bijna) iedereen sport 

financieel niet haalbaar is om meerdere sporten te beoefenen 

ondanks het gereduceerde tarief. Het blijft ieder kwartaal toch weer 

een behoorlijke uitgave.”

Dankjewel Marloes voor je antwoorden. Het is wel duidelijk dat 

CCW’16 een grote rol speelt in jullie leven. Mijn conclusie is dan ook 

dat ik niet zo mag ‘zeuren’ want ik ben zeker niet de enige! 

Marjan
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UIT DE OUDE DOOS

EN DE WINNAAR IS….
In het vorige nummer zag je ‘wannabee-zanger’ Tom Stormink 
met een zwarte balk voor zijn ogen. Volgens ons zong hij hier een 
duet met zanger Michel in de kantine in Bussloo. Verscheidene 
personen stuurde ons het juiste antwoord en uiteindelijk kwam de 
volgende winnaar uit de bus:

TOM LEERKES

Van harte gefeliciteerd! Een theepakket van Van Bruggen Thee 
komt je kant op!

WAT MISSEN WE?
Ditmaal zijn we wat dieper de archieven ingedoken en leggen 
we de lat daarmee een stukje hoger… In het archief troffen we 
dit krantenartikel aan. Het is ons onduidelijk uit welk jaartal het 
stamt. Aan jullie de vraag te onderzoeken welk woord we hebben 
weggelaten. Heel veel succes! 

Als je het denkt te weten, volstaat slechts één mailtje naar 
redactiecontact@svccw.nl om mee te dingen naar een leuke  
(en lekkere) prijs!

SOCIAL MEDIA

Joyce De Haan te Riele
Vandaagalweer3jaar 
#gisterenfeestje #verwend 
#trotsopjou -   
met Hans de Haan.
25-03, 06.25 uur -  
68x Vindikleuk, 50x Reactie

Monique van Oorspronk 
-Bosgoed

Hoera, Mads is grote broer 
geworden van Guus!!

Di 19-03, 16.51 uur - 
190x Vindikleuk,  

236x Reactie

Ingrid Boerkamp
Gezellig vrijdagavond thuis grillen. Ik eet graag veel ‘groen’ 

daarom heeft mijn schatje op de markt een grote zak ‘snoep 
paprikaatjes’ gehaald. Lekker op de gril met pitjes en al en 

daarna een grote hap…hmmmm. Nou, heeft die lolbroek van 
de markt ze per ongeluk ‘verward’ met hete habanero pepers.

#kaniemand112bellen #zelfsmijneusstaatindebrand
Vr 22-03, 17.47 uur - 86x Vindikleuk, 23x reactie

ccw vrouwen2
Donderdag 21 maart 2019. Een dag waarbij een avond wedstrijd op de planning stond tegen de 
huidige nummer 2 Markelo. Ook de dag dat Yvette 20 kaarsjes uit mocht blazen. Zo’n verjaardag 
lieten wij natuurlijk niet zomaar voorbij gaan. Vera’s bakkunsten werden geproefd, Michelle haar 
longen werden getest door het opblazen van ballonnen, Anita’s kast werd geplunderd voor de 
vlaggetjes, Sterre moest nog snel naar de winkel voor wat bordjes en vorkjes en de inkt uit de 
printer werd verspild aan een paar mooie foto’s uit het archief. De kleedkamer werd versierd voor 
de jarige job die, zoals we inmiddels gewend zijn, te laat kwam. We hadden de kaarsjes al 2 keer 
uit moeten blazen, anders was er al niks meer over voordat ze binnen kwam. Haar reactie toen 
ze binnen kwam was natuurlijk fan tas tisch. Genoeg over Yvette, ze moet zich nu natuurlijk niet te 
speciaal gaan voelen, snel terug naar de wedstrijd. Het was een spannende wedstrijd waarbij we in 
het begin al snel een paar (grote) kansen kregen. Kort daarna vond onze eerste wissel plaatst, 
Iris kon niet verder. Na een paar aanvallen heen en weer viel na zo’n 25 minuten Aniek gebles-
seerd uit. Ondanks deze teleurstellingen vochten we door, maar gingen we met 0-0 de rust in. 
Na de rust begonnen we weer goed, kregen kansen maar scoorde nog niet.. totdat, toch weer, 
Yvette de bal 2 keer tegen zich aangeschoten kreeg en vervolgens knap de bal bij Danique kreeg 
die er volgens 1-0 van maakte. Een hele bevrediging voor ons. Na de 1-0 zette de tegenstanders 
meer druk op ons en kregen ze een aantal kleine kansen. Met een noodzakelijke redding na een 
vrije trap bleef de score tot het eind van de wedstrijd 1-0. De welverdiende punten bleven in Wilp. 
Wij hebben nu de tweede plaatst weer veroverd!
Do 21-03, 21.55 uur – 54x , 10x reactie
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